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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

W ostatnich latach sytuacja finansowa wielu grup zawodowych staje siê coraz trudniejsza. W obliczu
znacznego wzrostu cen artyku³ów spo¿ywczych i kosztów ¿ycia oraz braku podwy¿ek wiêkszoœci Pola-
ków ¿yje siê coraz trudniej.

Media donosz¹ o kolejnych strajkach sfrustrowanych pracowników, których pensje nie wystarczaj¹
na zaspokojenie podstawowych potrzeb. Do mojego biura zg³aszaj¹ siê przedstawiciele ró¿nych œrodo-
wisk, pracownicy jednostek bud¿etowych, renciœci i emeryci z proœbami o podjêcie stosownych dzia³añ
i o wsparcie.

Kilka dni temu poprosili mnie o pomoc pracownicy Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej
w Grójcu. Skar¿¹ siê oni na ra¿¹ce dysproporcje w wynagradzaniu w porównaniu do wykonuj¹cych za-
wody medyczne i pozosta³ych pracowników urzêdów pañstwowych. W stosunku do wielkiej odpowie-
dzialnoœci prawnej i finansowej, jaka ci¹¿y na pracownikach Inspekcji Sanitarnej, zarobki na poziomie
niewiele przekraczaj¹cym najni¿sz¹ pensjê krajow¹ s¹ ra¿¹co niskie, nie wystarczaj¹ na godne ¿ycie,
a pracownicy mówi¹ wrêcz o popadaniu w ubóstwo.

Bardzo proszê o poinformowanie mnie, czy Ministerstwo Zdrowia planuje jakieœ zmiany w tym zakre-
sie oraz czy przewiduje podwy¿ki dla pracowników stacji sanitarno-epidemiologicznych. Jeœli tak, to
kiedy i jakie to bêd¹ kwoty?

Jednoczeœnie gor¹co apelujê do Pani Minister o reakcjê i wyjœcie naprzeciw uzasadnionym oczekiwa-
niom pracowników sanepidu, których wynagrodzenia s¹ zdecydowanie zbyt niskie.
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